

Sala's summer events

All tuna

Ein ganzer Thunfisch wird direkt vor Ihren Augen von unserem Sushi-Meister zerlegt. Tuna Sushi und Sashimi, Mineral, Bier und Haussake so viel Sie mögen. Apéro, Edamame, Miso-Suppe, Dessert und ein Kaffee/Espresso inklusive.

165.- pro Person

Observe our sushi master cutting up a whole tuna. Tuna sushi and sashimi, water, beer and hous sake as much as you want. Aperitif, edamame, miso-soup, dessert and one coffee/espresso included.

165.- per person

Kaiseki and Sake Deluxe

Geniessen Sie ein exquisites 10-Gang Abendessen inklusive original Kobe-Rind und Toro, für den geeigneten Schluck Sake zu jedem Gang sorgen wir auch. Dieser Abend der Extraklasse wird Ihren Gaumen verwöhnen und Ihre Augen verzaubern. Lassen Sie sich von der Vielfalt der japanischen Küche und der grossartigen Welt der Sake verführen.

335.- pro Person, Apéro, Wasser, Sake und Kaffee/Espresso inklusive

Enjoy an exquisite 10-course-dinner including original kobe-beef and toro, each dish completed with a matching sake. It will to be an exclusive experience where we are going to spoil your palate and enchant your eyes. Get seduced by the great variety of the Japanese kitchen and the wonderful world of sake.

335.- per person, aperitif, sake, mineral water and coffee/espresso included